
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 29 aprilie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 328/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Delia Velici, secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.60/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale şedinţelor

Consiliului Local din luna martie 2020.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu 2 proiecte de hotărâre:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Propun ca proiectele de hotărâre nr. 21 si 22 de pe ordinea de zi să fie

dezbătute prima dată:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi cu modificarile făcute:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
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-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 77/2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor

Publice și Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al
Municipiului Petroșani .

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
- Nu sunt de acord ca la acest proiect de hotărâre să eliminăm aparatul de

testat COVID-19. Mi se pare absurd fiindcă toată lumea ne critică că avem cele
mai puține testări dintre toate țările și noi nu vrem să cumpărăm un aparat care
să facă aceste testări. Mai mult de atât, am citit în ziar că au fost achiziționate de
către spitalul din Petroșani teste rapide. Ce înseamnă ,,teste rapide”? Care dau o
valoare de 70-80%,, Că sunt bune sau nu?”. Mai mult de atât mi se par enorm de
scumpe tunelele de dezinfecție, 14 bucăți. Pentru ce? De restul diferența până la
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suma pentru achiziționarea unui aparat de testat COVID-19, luăm material
medical. Ce anume?

DL. CONSILIER LĂURATU VLAD ALEXANDRU:
-După cum bine știți principala armă în această luptă cu acest virus este

prevenția și cred că acele tunele de dezinfecție, chiar dacă sunt 14 la număr,
sunt binevenite.

DL. CONSLIER VLADISLAV:
-Și aparatul de testare nu este ?

DL. CONSILIER LĂURATU VLAD ALEXANDRU:
-Desigur și acesta este bun.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Toată lumea cumpără numai noi renunțăm la ele.

DL. CONSILIER BARBU:
-Sunt de acord cu ce a spus colegul meu. Mi se pare nefiresc ca o sumă

imensă rămasă după renunțarea la acest aparat să meargă spre materiale
sanitare. Am auzit pe președintele României care spunea că toate hotărârile date
după 15 mai se fac în funcție de evoluția acestei maladii. Și am mai auzit că se
fac 300 de teste rapide contracost la spital iar la populația Petroșaniului care este
în acte de 40 000 locuitori nu este nimic relevant. Pe când acest aparat poate să
îți spună exact cum stăm. De aceea ar trebui să ne gândim bine ce votăm și cum
votăm, pentru că o să fim probabil blamați de către populație că nu avem acest
aparat.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Mai mult de atât, testele rapide care se fac la spital, au fost achiziționate

cu un preț și le vând cu un preț mai mare. A ajuns spitalul să fie societate
comercială?

DL. CONSILIER LĂURATU VLAD ALEXANDRU:
-Dumneavoastră când doriți să vă faceți niște analize din pură curiozitate,

vreți să vedeti cum mai stați cu glicemia, de exemplu, mergeți și plătiți analiza.
Așa se întâmplă și în cazul acestui test de COVID-19. Dacă nu ești în fază acută,
dacă nu ai simptome specifice și vrei să vezi din pură curiozitate daca ești sau nu
infectat cu acest virus, plătești.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Suntem într-o stare de urgență.
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D-NA CONSILIER BURDUF:
-Cei care ajung la spital cu orice altă afecțiune, înainte de a fi preluați li se

fac aceste teste de COVID-19, gratuit.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Care este relevanța? Azi mi se spune că sunt negativ și mâine îmi

demonstrază aparatul că sunt pozitiv, mai infectez alte nu știu câte persoane cu
care mă întâlnesc?

DL. CONSILIER RAD:
-Doresc să precizez că prețul de achiziție al unui test este de 60 lei, dar

efectuarea testului implică și alte costuri, deci nu este un business, sunt costuri
aferente efectuării testului.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Doresc să se noteze în procesul verbal că eu sunt pentru achiziționarea

unui aparat de testat COVID-19. Nu sunt de acord cu tunele de dezinfecție.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Pentru o mai bună desfășurare a activității la spital cred că ar trebui să

cerem sfatul conducerii spitalului. Ce cred dumnealor că ar fi mai important de
achiziționat? Întrebați conducerea spitalului care este opinia lor.

D-NA CONSILIER BURDUF:
-Nu știu în ce măsură ne poate spune spitalul, că vedeți nici cei mai mari

specialiști nu au reușit să-i dea de capăt acestui COVID-19. Referitor la testele
rapide eu am înțeles că se fac gratuit tuturor pacienților care ajung în regim de
urgență la spital. Se plătește 80 lei doar la cerere de către cei care doresc să se
testeze de acest virus.

DL. PRIMAR:
-Referitor la aceste teste rapide din sânge, ele sunt foarte utile și vă dau

câteva exemple. Aceste teste se fac de aproape 3 săptămâni la spitalul din
Petroșani la toți, în mod gratuit pentru toți pacienții și pentru toți cei care se
prezintă în urgență și tot personalul medical, care intră în contact cu posibili
suspecți. În mod gratuit. La cerere este 80 lei. Se plătește ca orice altă analiză
pe care dorești să o faci, repet, la cerere. Ca să vedeți utilitatea acestui test, cine
intră în urgență, este testat și în 10 minute se află dacă este sau nu infectat. A
fost un pacient care a venit să își facă dializă. I s-a făcut testul. A ieșit pozitiv. nu
i-au mai făcut aici dializa și l-au trimis la Hunedoara, unde acel spital este spital
COVID-19. Un alt caz a fost cu o pacientă însărcinată. I s-a făcut testul care a
ieșit pozitiv, dar nemaiputând fi trimisă în altă parte, pentru că era iminentă
nașterea, s-au luat măsurile de izolare iar astăzi mama și copilul sunt bine.
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Despre asta este vorba cu testul rapid din sânge. În acest moment au venit
oameni și de la Deva să facă acest test rapid din sânge la noi la Petroșani.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Noi ca și consilieri nu suntem informați câți sunt bolnavi cu acest virus, câți

sunt carantinați, câți sunt în izolare, nu știm absolut nimic.

DL. PRIMAR.
-Aceste date le are prefectura și cei de la DSP. În ceea ce privește numărul

de bolnavi cu COVID-19 tot D.S.P.-ul dă informațiile. Tot ce pot eu să vă spun
este că în acest moment noi nu mai avem bolnavi confirmați cu COVID-19 la
Petroșani de aproape 3 săptămâni.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Ne bucurăm.

DL. PRIMAR:
-Am fost primul focar din România, dar cu măsurile luate și cu ajutorul lui

Dumnezeau am reușit să nu mai avem nici un pacient infectat. Am redeschis și
cele două secții.

DL. CONSILIER BARBU.
-Pentru o mai bună informare a populației din Petroșani, am văzut că stau

jandarmi la poarta Hotelului Petroșani. Puteți să ne spuneți dacă sunt în
carantină? Dacă mai sunt și în alte locuri?

DL. PRIMAR:
-Da, este adevărat că la Hotel Petroșani sunt persoane carantinate. Există

un contract între D.S.P.și un operator privat, dar acolo nu sunt persoane bolnave.
Cei care sunt în carantină sunt persoane care vin din străinătate și care automat
trebuie să intre 14 zile în carantină. Toți care au domiciliul în Valea Jiului sunt
carantinați în această localție, dar repet nu sunt persoane bolnave.

DL. CONSILIER BARBU:
-Și câte persoane sunt?

DL. PRIMAR:
-Maxim 100 de persoane.

DL. CONSILIER BARBU:
-Mai sunt și în alte locuri ?

DL. PRIMAR:
-Nu mai sunt și repet sunt persoane care au domiciliul în Valea Jiului.
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DL. CONSILIER BARBU:
-Aș dori ca dl primar să ne spună de ce este scos acest aparat de testat

COVID-19 din proiectul de hotărâre?

DL. PRIMAR:
-Acest aparat de testat COVID-19, costă foarte mult și în județul

Hunedoara există deja 4 aparate de acest fel. Dintre care unul funcționează la
Hunedoara și se mai află 3 la Deva dar care nu funcționează. Nu are rost ca noi
să mai cheltuim bani pe un astfel de aparat.

DL. CONSILIER BARBU:
-De ce să apelăm noi la alții, de ce să nu apeleze alții la noi?

DL. PRIMAR:
-Vă pot da mai multe informații dl. director Vasilescu sau d-na director

Brașoveanu.

DL. CONSILIER VALADISLAV:
-Acest spital este un spital de urgență. Nu se poate să nu avem și noi un

astfel de aparat.

DL. DIRECTOR VASILESCU:
-Legat de problema aparatului de testat Covid-19, așa cum a spus și dl

Primar, există mai multe aparate de acest fel în județ. Dacă și cel de la Deva va
deveni funcțional săptămâna viitoare, are o capacitate de efectuare a unui număr
de 2000 de teste/zi. Nu avem nevoie de un număr atât de mare în tot județul. Din
punctul meu de vedere, am arunca acești bani. Bani pe care am reușit noi să-i
strângem din donații și sponsorizări nu ne ajung să cumpăram un aparat ca să și
merite și ar trebui să mai găsim și altă sursă de finanțare. De exemplu, există la
Deva un aparat luat pe o sumă undeva la 200 mii și ceva, dar care nu face decât
1 sau 2 probe pe zi deoarece îi lipsește un dispozitiv. Pentru a luat acest
dispozitiv constă mult mai mult și nu merită, nu are sens la ora actuală să
aruncăm acești bani. Acesta este motivul pentru care am solicitat transferul
acestor bani de pe obligativitatea de a lua acest aparat, pe materiale de protecție
și pentru ce ne poate fi util.

DL. CONSILIER BARBU:
-L-am auzit pe președintele României care spunea că după data de 15 mai

toate deciziile vor rămâne la latitudinea autorităților locale și în funcție de cum
evoluează sau nu acest virus noi ce o să facem? O să ne rugăm de alții să ne
facă teste?
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DL. PRIMAR:
-Nu se pune așa problema. Toate aceste testări vor fi gestionate de către

sau sub conducerea D.S.P.-ului și așa cum spunea și dl director Vasilescu
săptămâna viitoare se vor putea face și 2000 de teste / zi. Nu mai este nevoie de
încă un aparat acum.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Eu cred că această discuție ar fi trebuit să înceteze în momentul în care

conducerea spitalului și-a exprimat un punct de vedere competent.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? - 1 vot( dl consilier Vladislav)
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 78/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea executiei Bugetului local si a

Bugetului Institutiilor Publice si Activitatilor Finantate Integral sau Partial
din Venituri Proprii si Subventii al Municipiului Petrosani pe trimestrul I
2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 79/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului

Serviciului de Salubrizare pentru județul Hunedoara.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
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-Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 80/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5.Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației a impozitelor

și taxelor locale care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt
stabilite pe baza unei anumite sume în lei, conform art. 491 din Legea nr.
227 / 2015 privind Codul Fiscal, cu modificările ulterioare.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 81/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării serviciilor de

transport public în regim de taxi în Municipiul Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
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-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
- Ce firmă face dezinfecția la taxiuri?

D-NA CALOTĂ:
-Toți taximetriști au fost informați că trebuie să își dezinfecteze taxiurile și

fiecare au achiziționat aceste servici de la ce firmă au dorit ei. Nu noi am făcut
achiziția pentru aceste servicii de dezinfecție.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Am discutat cu 2 taximetriști care mi-au spus că în fiecare zi se face

dezinfecția lângă Liceul Toretic, în parcare. Să știți că foarte mulți nu fac acest
lucru, mai bine preferă să plătească dar să nu se facă dezinfecție. Ei spun că
stând toată ziua în mașină au dureri de cap. Oameni care se urcă în aceste
mașini se pot îmbolnăvi.

D-NA CALOTĂ:
-Aveți perfectă dreptate, o să transmit mai departe.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Sunt oarecum surprins deoarece primul beneficiar al acestei dezinfecții

este chiar șoferul de taxi.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 82/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7. Proiect de hotărâre privind casarea unor obiecte de inventar din

patrimoniul privat al municipiului Petroşani.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Am o întrebare. Am văzut în lista de inventar și tabletele noastre. Putem

să le aducem, că oricum nu mai funcționează?

DL DIRECTOR PREDA:
-În această listă nu sunt tabletele dumneavoastră, sunt tabletele

D.A.D.P.P.-ului. Tabletele dumneavoastră trebuiesc casate de către primărie.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Dacă vă uitați sunt alt fel de model de tablete nu sunt ca ale noastre.

DL. CONSILIER BARBU:
-Ca de fiecare dată când s-au făcut casări, am făcut această observație, nu

este atașată la materialul care ni se trimite procesul verbal al comisiei de casare.
Aș dori ca măcar o dată în 4 ani să fie puse în curtea interioară a primăriei și să
le vedem și noi să votăm în cunoștință de cauză. Nu știu de ce de fiecare dată se
omite acest act extrem de important .

DL. DIRECTOR PREDA:
-Îmi cer scuze în numele colegilor că nu au atașat la proiect actele

solicitate de către dumneavoastră.
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DL. CONSILIER BARBU:
-Asta se întâmplă de fiecare dată.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? - 1 vot (dl. consilier Barbu)
-Abţineri? - 1 vot (dl. consilier Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 83/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
8. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către

Asociaţia Pensionarilor pentru Ajutor de Deces şi Ajutor Reciproc Petroşani
a spaţiului situat în Petroşani, str. Aviatorilor, nr.12 A.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Data trecută am amânat acest proiect de hotărâre în ideea că trebuiau să

aducă un act din care să reiese că sunt de utilitate publică, văd că nu au adus.
Acum putem să le dăm în folosință gratuită, ce s-a schimbat de data trecută?
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D-NA SECRETAR GENERAL VELICI:
-În articolul 4 din statut spune că ,,este persoană juridică română și

funcționează în condițiile legii 502/2004. Ei au funcționat în aceste spații și
înainte. Problema a fost că și-au depus târziu cererea și au ieșit din termen
pentru a prelungii contractul de comodat.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-De fapt nu s-a modificat nimic față de data trecută. Claudiu lămurește-ne

de ce acum este la limită?

DL. CONSILIER CORNEA:
-Și data trecută în comisa juridică a avut aviz favoravil. Asta nu înseamnă

că eu mi-am schimbat părerea.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Legal putem să le dăm în folosință gratuită?

DL. CONSILIER CORNEA:
-Eu îmi păstrez în continuare opinia, statutul de uitilitate publică este cu

totul altceva. Neavând statut de utilitate publică nu le putem da gratuit.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Ca să dăm gratuit este singura posibilitate să aibă statut de utilitate

publică?

DL. CONSILIER CORNEA:
-Da, așa scrie în noul Cod administrativ.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Îmi exprim dilema pentru că în momentul în care un jurist spune că va vota

împotrivă, efectiv ne descurajează pe noi ce nu avem pregătire juridică. În
același timp stau și mă întreb dacă o asociație a pensionarilor ar trebui chiar așa
înlăturată pentru că nu este de utilitate publică. Atunci ce este? Este non-profit,
categoric.Oamenii aceștia nu s-au asociat ca să facă bani. Și atunci aș dori să fie
un punct de vedere mai clar.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Asta este și dilema mea.

DL. CONSILIER RAD:
-Din punctul meu de vedere și din experiența pe care am avut-o cu o

asociație pentru care am vrut să obțin un aviz de utilitate publică, vă pot spune
că pentru a primi un aviz de utilitate publică trebuie să îndeplinești foarte multe
condiții. Iar acest aviz se obține doar prin hotărâre de guvern. În plus, Asociația
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pensionarilor nu desfășoară o activitate de utilitate publică locală deoarece ei au
o activitate de încasare acolo .

DL. CONSILIER CORNEA:
-Nu cunosc foarte bine genul acesta de activitate, dar aici este vorba

despre un C.A.R.?

DL. CONSILIER RAD:
-Exact.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Atunci cu ce este mai deosebit acest C.A.R. față de alte C.A.R. -uri?

DL. CONSILIER PASCU:
-Vă contrazic. Este un serviciu conex. Atributul principal al acestei asociații

este ajutorul de înmormântare.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Este gratuit?

DL. CONSILIER PASCU:
-Legea de care spuneți dumneavoastră este din 2004, la nivelul țării sunt și

alte asociații care au obținut avizul guvernului.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Să nu considerați că cineva de aici nu dorește să nu-i ajute. Ideea este că

s-a schimbat Codul administrativ și din această cauză o lege din 2004 care era
bună acum nu mai este. De aceea apare temerea asta, nu din alte motive.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 10 voturi
-Împotrivă? - 4 voturi ( d-nii consilieri Vladislav, Barbu, Rad și

Cornea)
-Abţineri? - 5 voturi ( d-nii consilieri Bican Rus, Niță, Negrici și

Grigoriu)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 84/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
9. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către

Asociaţia Pensionarilor pentru Ajutor de Deces şi Ajutor Reciproc Petroşani
a spaţiului situat în Petroşani, str. Constructorul, nr.2.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 9 voturi
-Împotrivă? - 4 voturi (d-nii consilieri Vladislav, Barbu, Rad și

Cornea)
-Abţineri? - 6 voturi (d-nii consilieri Bican, Grigoriu, Lupu,

Negrici, Niță, Rus)
Proiectul de hotărâre nu a obținut cvorumul necesar pentru a fi adoptat.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
10. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către

Asociaţia Cadrelor Militare în Rezervă şi Retragere - Valea Jiului a
spaţiului situat în Petroşani, str. 1 Decembrie 1918, nr.90.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
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-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? - 2 voturi (d-nii consilieri Cornea și Rad)
-Abţineri? - 3 voturi (d-ra consilier Grigoriu, d-na consilier

Niță și dl consilier Vladislav)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 85/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
11. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către

Federaţia Naţională a Muncii a spaţiului situat în Petroşani, strada Avram
Iancu, nr.12.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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DL. CONSILIER BARBU:
-Am văzut în statutul lor că sediul central este la Rovinari, nu au nici o

utilitate publică și vor să își facă un alt sediu aici la Petroșani, așa că voi vota
împotrivă.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 2 voturi (d-nii consilieri Codreanu și Pascu)
-Împotrivă? - 4 voturi (d-nii consilieri Barbu, Cornea, Rad și

Vladislav)
-Abţineri? -13 voturi (d-nii conilieri Bican , Burduf, Butulescu,

Durbacă, Grigoriu, Iliaș, Lăutaru, Lupu,
Muntean, Negrici, Niță, Rus)

Proiectul de hotărâre nu a obținut cvorumul necesar pentru a fi adoptat.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafaţă

de 25 mp. situat în strada Slătinioara, f.n., notat în CF nr.63434 Petroşani, nr.
cadastral 63434.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
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-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? - 1 vot ( dl consilier Vladislav)
-Abţineri? - 1 vot ( dl. consilier Barbu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 86/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafaţă

de 44 mp. situat în strada Aleea Pinului, f.n., notat în CF nr.63438 Petroşani,
nr. cadastral 63438.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -2 voturi ( d-nii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 87/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafaţă

de 20 mp. situat în strada Nicolae Bălcescu- f.n., notat în CF nr.63868
Petroşani, nr. cadastral 63868.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 1 vot ( dl consilier Barbu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 88/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
15. Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. Nr.365/2019 pentru

aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 60 mp.
situat în str. Oituz, f.n. , notat în CF 65881 Petroşani, nr. cadastral 65881.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
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-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 3 voturi ( d-na consilier Niță și d-nii consilieri Barbu

și Vladislav)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 89/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
16. Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. Nr.366/2019 pentru

aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 153 mp.
situat în str. Oituz, f.n. , notat în CF 65882 Petroşani, nr. cadastral 65882.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
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-Abţineri? - 3 voturi (d-na consilier Niță și d-nii consilieri Barbu
și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 90/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
17 Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. Nr.364/2019 pentru

aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 126 mp.
situat în str. Radu Şapcă, nr.5/2, notat în CF 65872 Petroşani, nr. cadastral
65872.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 91/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
18. Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. Nr.10/2020 pentru

aprobarea vânzării prin licitaţie publică a imobilului locuinţă situat în str.
Peştera Bolii, nr.3, ap.18.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 92/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
19. Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. Nr.278/2019 pentru

aprobarea vânzării prin licitaţie publică a imobilului locuinţă situat în str.
Peştera Bolii, nr.3, ap.7.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
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-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 93/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
20.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractului de închiriere nr.259/28.03.2018 încheiat cu S.C. Eligat Prod
S.R.L.

DL. VICEPRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Eu am fost director la aceste benzinării vreo 15 ani și știam că această

benzinărie era proprietatea Rafo Onești. Acum văd cu surprindere că au contract
de închiriere.

DL. VICEPRIMAR NICOLAE:
-A fost vândută mai demult dar terenul de sub clădire este închiriat.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Rafo Onești a cumpărat aceată benizinărie cu teren cu tot.

DL. VICEPRIMAR NICOLAE:
-Dacă cumpăra nu mai avea contract de închiriere.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 94/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
21. Proiect de hotărâre pentru modificarea pct. 1, lit.a din Anexa 1 la

HCL nr.6/ 2020, privind stabilirea situațiilor deosebite și criteriile în baza
cărora se pot acorda ajutoare de urgență din bugetul local.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:



26

-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER RAD:
-Doresc să fac un amendament ca la art.1 să scoată fraza ,,suportate din

contribuție proprie”. Nu se mai consideră situație de urgență când ți se aduc
deconturi. Ajutăm omul la nevoie.

D-NA PIȚ:
-De regulă persoanele care solicită aceste ajutoare o fac după ce

achiziționează medicamente sau servicii medicale.

DL. RAD:
-Omul are nevoie să se deplaseze la o intervenție chirurgicală, să își

cumpere medicamente și pentru asta solicită ajutorul de urgență.

D-NA PIȚ:
-Da. Am acordat ajutoare de urgență și pentru astfel de cazuri. Noi nu putem

acorda ajutoare de urgență fără justificări. Dacă le-am da ajutorul înainte de a ne
aduce actele doveditoare am risca ca ei să nu le mai aducă. Am avut experiența
anilor trecuți, când am procedat așa și persoanele nu și-au achiziționat
medicamentele.

DL. CONSILIER RAD:
-Este datoria serviciului de asistență socială să țină legătura cu acei

beneficiari, pentru a deconta, de a aduce bonurile pe ce s-au cheltuit bani.

D-NA PIȚ:
-Noi nu putem fi urmăritorii lor.

DL. CONSILIER RAD:
-Dacă cineva cere un ajutor de urgență, eu înțeleg că nu are bani pentru a

se deplasa la o operație.

D-NA PIȚ:
-Asta este altceva, articolul 1 nu se refera la deplasare.

DL. CONSILIER RAD:
-Dacă noi nu îi acordăm ajutorul de urgență el nu are din ce să își ia

tratamentul. Omul trebuie să se împrumute din diverse parți, pentru a face
tratamentul, apoi noi le decontăm? Asta este întrebarea.
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D-NA PIȚ:
-Noi nu decontăm, noi le oferim un sprijin.

DL. CONSILIER RAD:
-Eu vă pot da sute de cazuri, ca exemple, în care ajutoarele de urgență ale

persoanelor care au fost în imposibilitatea de a achizitiona medicamente au fost
condiționate de această sintagmă ,,prima dată aduci bonurile și apoi îți dau bani”.
Omul nu cere când are bani. El cere când nu îi are.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Asta este părerea d-lui Rad. Eu înțeleg că aceasta este și o prevedere a

statului în care încearcă să fie justificate cu niște bonuri. Să vedem dacă nu iți
mai aduc bonurile și nu au cum să justifice acei bani, cine îi pune? Să ne spună
dl. Rad.

DL. CONSILIER RAD:
-Asistența socială poate urmări aceste lucruri.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Cum poți justifica această cheltuială?

DL. CONSILIER RAD:
-Cu bonuri și chitanțe.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Și dacă el nu își cumpără?

DL. CONSILIER RAD:
-Dacă nu își cumpără va fi somat.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Eu înțeleg punctele de vedere și pe undeva îl înțeleg și pe dl. Rad. Totuși

trebuie să existe o formă de a demonstra că acești bani au fost cheltuiți în scopul
în care au fost ceruți. Din practică se știe că omul își cumpără sau nu
medicamente, dar nu mai prea este interesat să țină legătura cu serviciul social
și nici nu putem să trimitem pe cineva la ei acasă să le caute bonurile prin
sertare. Eu cunosc cazuri, nu neaparat legat de sectorul social. Vă dau un
exemplu din cultură. Un distins poet acum vreo 15 ani a cerut bani să scoată o
carte de poezii. S-au dat niște bani, dar cartea de poezii nu s-a mai scos. A făcut
altceva cu banii aceștia. La fel este și aici și ar trebui să înțelegem și serviciul
social din cadrul primăriei, care are obligația și datoria că acești bani acordați au
folosiți în acest scop.
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DL. CONSILIER VLAD ALEXANDRU:
-D-le Rad vă susțineți amendamentul?

DL. CONSILIER RAD:
-Da. La articolul 1 să se scoată fraza ,,suportate din contribuții proprii”.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot amendamentul d-lui consilier Rad:

-Cine este pentru? - 1vot (dl consilier Rad)
-Împotrivă? - 5 voturi (d-nii consilieri Barbu, Bican, Lupu, Pascu,

Vladislav)
-Abţineri? - 13 voturi (d-nii consilieri Butulescu, Burduf,

Codreanu, Cornea, Durbacă, Grigoriu, Iliaș,
Lăutaru, Muntean, Negrici, Nicolae, Niță, Rus)

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Amendamentul nu a trecut.
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? - 1vot (dl consilier Rad)
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 94/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
22. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali în

Comisia pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale
secretarului general al U.A.T. Municipiul Petroşani, pentru anul 2019.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizul comisiei, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU.
-Eu îl propun pe dl. consilier Barbu

DL. CONSILIER VLADILAV:
-Eu îl propun pe dl consilier Cornea
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU.
-Supun la vot propunerea făcută:

-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Dl. consilier Barbu nu a votat
DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU.

-Supun la vot propunerea făcută de dl. consilier Vladislav:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Dl. consilier Cornea nu a votat

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot proiectul de hotărâre cu propunerile făcute:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 95/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 29 aprilie 2020.

Petroşani, 29.04.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


